
Referat årsmøte Vestre Gautestad Vel 
 

Gautestad Fjellstue 
Onsdag 27. mars 2024, kl 16.30 

 
Styret i VGV har i årsmøteperioden bestått av følgende personer: 

Tor Jan Idsøe, styreleder 
Marianne Kåsa, styremedlem 

Alf Robert Løvold, kasserer 
Tove Dirdal, styremedlem 

Bjørn Skotnes, styremedlem 
Dan Berntsen, varamedlem 

 
 
Styreleder Tor Jan Idsøe ønsket velkommen. 
Kai Kyllingstad undertegner protokoll. 
33 hytter var til slutt representert. 
Det var ingen innvendinger mot innkallingen og styremedlemmer med valgkomité ble presentert. 
Fikk dessverre problemer med å få skjermen på bærbar PC opp på storskjerm, så det ble ingen 
presentasjon der. Leder avholdt derfor møtet kun muntlig. 
 
Leder gjennomgikk årsberetningen og i den sammenheng kom man inn på valg og økonomi. 
 
Valg 
Randi Røinaas Lomeland, valgt til ny styreleder. 
Marianne Kåsa, gjenvalgt. 
Dan Berntsen, Vara, gjenvalgt 
Frode Tjomsland, ny kasserer. 
Erling Abrahamsen, revisor, gjenvalgt. 
Tove Dirdal og Bjørn Olav Skotnes var ikke på valg.  
Ny valgkomité: Johannes Høvik og Magne Jortveit. 
  
Årsberetning 
Hovedsak for året var veivedlikehold. Det er gjort investeringer, men trenger adskillig mer vedlikehold 
som de fleste kunne se. Daniel Tickner har overtatt avtalen for veivedlikehold/brøyting av Vidar 
Ljokelid. 
Løyeutvalget: Ny avtale må tegnes av nytt styre.  
Kasserer: Mye utgifter er faste, men har vært ekstra mye på brøyting siste år. Veivedlikeholdet gikk 
opp 140.000,-, og det er langt fra det som er behov. 
Har vært en del minus i budsjettet siden 2020 så trenger å justere kontingenten.  
Tor Jan: Har 300.000,- mindre nå på konto enn tidligere. 
Med ny kontingent kommer vi i balanse. 
Dugnad: Alle hytteeiere oppfordres til å holde stikkrenner åpne i nærheten av egne hytter. Renske 
langs veien hver enkelt av oss for å holde vedlikeholdet nede. 
Vi har rett til å rydde og gjøre nødvendig vedlikehold langs kantene inntil 2 meter. Er det veldig store 
trær så kontakt styret før det evt felles trær. 
Minner om parkering av mange biler, parker sånn at utrykningskjøretøy kommer lett frem. 
Var diskusjoner rundt app for å spare penger for brøyting. En del spørsmål rundt dette. Nytt styre får 
komme tilbake til det. 
Nytt styre setter mer fokus på Facebooksiden «Vestre Gautestad Vel» og nettsiden vgvel.no  

http://vgvel.no/


Tor Jan redegjorde litt rundt saken med vindmøller. STOR takk til de fra vellet som engasjerte seg i 
denne saken som fikk et flott utfall. 
  
Regnskap/økonomi 
Regnskapet ble gjennomgått av kasserer. Alle utenom 2 hadde betalt kontingenten. Regnskap ikke 
rukket å bli godkjent av revisorer. 
  
Kontingent 
Beholdes som etter ekstraordinært årsmøte, kr. 5500,- pluss 500,- ved privat brøyting. 
  
Eventuelt 
Ble spørsmål om å ha kano eller kajakk ved vannet. Må evt høre med Lauvåsen hyttefelt på den siden. 
På andre siden har man ikke fått lov til å ha båter liggende. 
Husk: Fartsgrense 30 km/t er egentlig altfor fort. Be også besøkende å kjøre veldig rolig på veien. Da 
går sikkerheten opp, spesielt med tanke på barn. Vedlikeholdet går ned, og minsker også faren med 
steinsprut på biler.  
Kom skryt av brøytingen, men også litt delte meninger på dette.  
  
Møtet avsluttet kl 17.20. 
  
Dan Berntsen 
Referent  
 
 


